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شکایت دوباره ایران از فدراسیون 
CAS جهانی جودو به

ایسنا: مسئولان فدراسیون جودو باردیگر 
قصد دارند در اعتراض به محرومیت ۴ ساله 
از سوی فدراسیون جهانی جودو، به دادگاه 
CAS شکایت کنند. مسئولان فدراسیون 
جودو پس از هماهنگی های لازم و جلسات 
مشترک با مسئولان وزارت ورزش و جوانان و 
کمیته ملی المپیک و مشاوره با وکلای مجرب 
ورزش به این نتیجه رسیدند که در فرصت باقی 
مانده برای احقاق حق قانونی جودو ایران بازهم 
در دادگاه حکمیت ورزش )CAS( علیه این 
رای کمیته انضباطی فدراسیون جهانی جودو 
که غیرمنطبق با موازین حقوقی است، شکایت 
کنند. پیش از این و در پی اقدام فدراسیون جهانی 
جودو در محرومیت نامحدود جودوی ایران، 
فدراسیون جودو با پرداخت هزینه های مربوطه به 
دادگاه CAS شکایت کرد و دادگاه با بازگرداندن 
پرونده به فدراسیون جهانی ضمن مردوددانستن 
محدودیت نامحدود، خواستار صدور رای با 
قید زمان آغاز و پایان شد که در نهایت کمیته 
انضباطی فدراسیون جهانی، جودوی ایران را از 

شهریور ۱۳۹۸ به مدت ۴ سال محروم کرد.  

خارجازمستطیلسبز

 »ترکان« پس از ۳۴ سال 
کشتی   را  قهرمان جهان کرد

محمدرضــا طالقــانی با تسلیت درگذشت 
اکبر ترکان، رئیس پیشین فدراسیون کشتی، 
اظهارکرد: از وقتی خبر فوت ایشان را شنیدم 
خیلی ناراحتم. خاطرات زیادی با مرحوم ترکان 
داشتم که اولین مورد آن درس معرفت، مردانگی 
و مدیریت بود. ۸ سال با او به عنوان نایب رئیس 
فدراسیون کشتی کار کردم اما یکبار در کارم 
دخالت نکرد و در این ۸ سال فقط ۲ مرتبه به من 
توصیه داشت. خیلی مواقع برخی خبرنگاران یا 
طرفداران می گفتند من را از فدراسیون بردارند 
اما آقای ترکان با یک کلمه حرف کاری می کرد 
صد برابر بیشتر از قبل به کارم امیدوار شوم. این 
پیشکسوت کشتی ایران، افزود: ایشان خیلی به 
من در کشتی یا بحث خانه کشتی و سفرهای 
کشتی گیران کمک کرد تا جایی که می خواست 
برای تیم هواپیمای اختصاصی بگیرد. خیلی 
حیف شد این مرد رفت. هر وقت او را برای دیدن 
مسابقات دعوت می کردم با خضوع می آمد. 
طالقانی ادامه داد: از این ناراحت شدم که دیدم 
همه رسانه ها نوشتند آقای ترکان وزیر پیشین 
راه و دفاع درگذشت، در حالی که باید می نوشتند 
رئیس پیشین فدراسیون کشتی، چرا که کشتی 
ایران پس از ۳۴ سال در زمان مدیریت مرحوم 
ترکان بود که قهرمان جهان شد. او انسانی مدبر 
بود که به خدا ریاست جمهوری هم برایش کم بود. 
به خاطر دردهایی که داشت در این سال ها همه 
چیز را تحمل می کرد. هیچ وقت یادم نمی رود این 
مرد چقدر بزرگ و کاری بود. هر وقت ۱۲ شب یا 
۵ صبح برای جلسه خدمتش رفتم دیدم در محل 
کارش حاضر است. هر خواهشی که درباره کشتی 
داشتم پذیرفت. هر نامه ای که به او برای اشتغال 
کشتی گیران زدم، خیلی زود مشغول به کار شدند.

خـــبر

دیـــدگــاه

دربی شمــاره ۵۹ پایتخت با برتری پرسپولیس به پایان 
رسید. فکر می کنم استقلال به خصوص در نیمه اول بازی 
بهتری انجام داد و موقعیت های بیشتری خلق کرد. دو تیم 
محتاط بازی می کردند و بازی جذابی از آب درنیامد. انجام 
بازی پرتنش و با استرس زیاد نگذاشت بازی زیبایی را شاهد 
باشیم. بازیکنان با ذهنیت درگیری وارد دربی شدند و نظیر 
دربی هایی که در دو، سه سال اخیر را شاهد بودیم، در این 
بازی برخوردهای زیادی ندیدیم. بعداز گلی که پرسپولیس به 
ثمر رساند اتفاقات این مسابقه نشان داد که بازیکنان آرامش 
خوبی نداشتند و درگیری ها بیشتر شد. پرسپولیس از حداقل 
فرصت هایش استفاده کرد و توانست به سه امتیاز ارزشمند 
برسد ولی دو تیم با کیفیت فوتبال ایران نمایش جالبی را 
ارائه ندادند و دربی تماشایی برای بینندگان تلویزیونی رقم 
نخورد.  وقتی آبی پوشان دو باخت متوالی به دست آوردند، 
دنبال عوامل شکست می گردند. درست است که پنالتی برای 
آبی پوشان گرفته نشد و اگر پنالتی گل می شد، شرایط مسابقه 
تغییر می کرد ولی در نگاه اول حتی از دوربین های تلویزیونی 
هم سخت بود که بخواهیم چنین پنالتی را ببینیم. در فیلم 
تلویزیونی در صحنه هایی که به آهستگی پخش شد مشخص 
شد که به سود استقلال پنالتی گرفته نشده ولی نباید فراموش 
کنیم که اشتباه داوری بخشی از مسابقه است. هفته گذشته 
در دیدار رئال مادرید با سویا داور مسابقه با کمک RAV هم 
نتوانست تصمیم درستی بگیرد و با وجود بررسی دقیق سویا 
به گلی رسید که حقش نبود. پس وقتی با وجود تکنولوژی 
پیشرفته ای چون RAV بازهم داوران اشتباه می کنند، 
نمی توان محمدرضا اکبریان را به جانبداری از پرسپولیس 
متهم کرد و او ناخواسته دچار اشتباهی شده است که استقلال 
از آن متضرر شده است.  بسیار جای تأسف دارد که سه تیم 
بزرگ، پرافتخار و پرطرفدار ایران اتفاقاتی را رقم می زنند که 
زیبایی های فوتبال از بین می رود. هفته گذشته در پایان دیدار 
سپاهان با پرسپولیس و روزجمعه  هم در بازی پرسپولیس با 
استقلال شاهد درگیری هایی بودیم که زیبنده فوتبال ایران 
نبود و بدون شک در عرصه بین المللی انعکاس زشتی دارد. 
فضای روی نیمکت ها ملتهب است و آنها با شلوغ کاری این 
التهاب را به بازیکنان منتقل می کنند که باعث رخ دادن 
اتفاقات تلخی می شود. به نظر می رسد برخی روی نیمکت ها 
مأمور به هم زدن بازی و از تب وتاب انداختن مسابقه هستند. 
سرمربیان بیشتر کنار می روند و کمتر سرمربی دیدیم که 
وارد چنین درگیری هایی شود. بیشتر آنالیزورها، ماساژورها و 
مربیانی که نبودنشان روی نیمکت لطمه ای به تیم نمی زند در 
چنین درگیری هایی دخیل هستند. به نظرم کمیته انضباطی 
باید برخوردهای لازم را با چنین اتفاقاتی داشته باشد و قانونی 
برای نیمکت ها تصویب شود که آن قدر اثرگذار باشد که شاهد 
چنین اتفاقات ناراحت کننده ای که در جامعه اثر سوء دارد، 

نباشیم.

دربی تماشایی نبود

    کنایه 
رئیس فدراسیون دستور داده بود به اتفاقات دربی 95 
رسیدگی شود و حالا با واکنش »کریمی« همراه شد. علی 
کریمی با انتشار تصویری خطاب به شهاب الدین عزیزی خادم 
نوشت: شما توان تهیه یک اسپری خط کشی داوران را ندارید، 

سالم سازی فوتبال پیشکش.

        واکنش
فرهاد مــجیدی واکـــنش تندی به توئیت محمدجواد 
آذری جهرمی نشان داد. آذری جهرمی هم با انتشار استوری 
دیگری به فرهاد مجیدی پاسخ داد و این بار از متنی مناسب 
استفاده کرد و نوشت که مجیدی را دوست دارد و گل هایی که او 

برای تیم ملی زده را فراموش نمی کند.

         غیرمعمولی
کریستیانو رونالدو در دیداری کلیدی و حساس برابر 
اینتر در دقیقه 69 تعویض شد. وی این بار هم با سری پایین و 
چهره ای ناراحت به کنار زمین رفت ولی برخلاف معمول برای 
بازیکن تعویضی )آلوارو موراتا( آرزوی موفقیت کرد و از او 

خواست سریع تر به زمین برود.

ت
شــ

سنو
عک

ادموند اختر پیشکسوت تیم استقلال تهران 
ضمن انتقاد از رفتارهای بازیکنان و اعضای دو 
تیم استقلال و پرسپولیس در پایان دربی، از 
عملکرد خط دفاعی تیم استقلال هم انتقاد کرد. 

  بازی دربی چطور بود؟ 
در این دربی دو تیم به هم نزدیک بودند. اگر 
استقلال برنده می شد، وضعیت جدول فرق 
می کرد. از همان اول بازی، استقلال استرس 
داشت و همین مساله باعث درگیری شد. اینکه 
در فوتبال فقط ادعا داشته باشیم کافی نیست 
و باید مسائل فنی را هم توسعه بدهیم. اینکه با 
حرف،  دادوبیداد داور را تحت فشار قرار بدهیم 

به فوتبال کمک نمی کند. 
 از عملکرد تیم رضایت داشتید؟

استقلال نیمه اول و درمجموع مسابقه را 
بسیار خوب آغاز کرد و نیمه اول دست بالا را 
داشت. در این دقایق پرسپولیس محتاط بازی 
کرد و شاگردان مجیدی در دقایق ابتدایی 
یکی، دو موقعیت ازجمله صحنه مشکوک به 
پنالتی را روی دروازه حریف ایجاد کردند. در 
نیمه دوم نیز معتقدم استقلال روی غافلگیری 
گل خورد. استقلالی ها اشتباه های زیادی هم 
روی پاس دادن داشتند و بعداز گل یک مقدار 

به هم ریخته بازی کردند.
 عملکرد تــیم پرسپولیس را چطور 

دیدید؟
پرسپولیس باتجربه تر عمل کرد. نقطه قوت 
پرسپولیس هر سه خط بود و با تمرکز بالاتر از 
استقلال بازی را تمام کرد. به نظرم پرسپولیس 
تحت تاثیر مسائل استقلال قرار نگرفت و 

به خوبی بعداز گل، بازی را کنترل کرد.
 نـظرتان در خصوص درگیری  بازی 

چیست؟
ما هنوز حرفه ای نشدیم. این مساله هم فقط 
مربوط به قرمز و آبی نیست و ضعف بزرگ 

فوتبال ماست.  

گفــتوگــو

ادموند اختر:
 پرسپولیس 
 باتجربه تر 
عمل کرد! 

فوتبالداخلی
ایسنا: روزنامه قطری پیش بینی کرد که علی کریمی 
و رامین رضاییان از الدحیل جدا شوند اما شجاع باتوجه به 
عملکرد خوب در الریان در این تیم باقی خواهد ماند. در فصلی 
که گذشت ایران بیشترین تعداد بازیکنان را در لیگ ستارگان 
قطر داشت.َ روزنامه الرای با تیتر »خانه تکانی بازیکنان خارجی 
در تابستان«  از احتمال تغییرات زیاد بازیکنان خارجی در 
تابستان پیش رو خبر داد. این روزنامه نوشت: شجاع خلیل زاده 
و یاسین براهیمی فصل بسیار خوبی را تجربه کردند و هواداران 
از عملکرد این دو بازیکن راضی هستند و به همین خاطر در 
تیم باقی خواهند ماند. الرای درباره الدحیل که دو بازیکن 
ایرانی به نام های علی کریمی و رامین رضاییان را دارد، نوشت: 
الدحیل فصل ناامیدکننده ای را تجربه کرد و نتوانست عنوان 
قهرمانی را در هیچ جامی به دست آورد و به همین خاطر باید 
منتظر تغییرات اساسی در این تیم در تابستان بود. البته رامین 
رضاییان در نیم فصل دوم راهی السیلیه شد اما طبق اعلام 
الرای بازیکن الدحیل است و باید به این تیم برگردد تا درباره او 

تصمیم نهایی گرفته شود.

  در پی اعلام این خبر که زین الدین زیدان پس از بازی روز 
یکشنبه هفته گذشته رئال مادرید مقابل سویا به شاگردانش 
گفته که آخر فصل از آنها جدا می شــود، گمانه زنی ها درباره 
جانشینان احتمالی او آغاز شده است. زیدان هنوز یکسال دیگر 
با رئال  قرارداد دارد اما طبق اعلام چند رســانه اسپانیایی زبان 
او از نظر جسمی و روانی دیگر آنقدر خسته شده که حوصله و 
توان ادامه دادن به مربیگری را ندارد و می خواهد در پایان فصل 
از کهکشانی  ها جدا شود و تصمیمش به قهرمان شدن یا نشدن 
رئال در لالیگا هم بستگی نخواهد داشت. این میان برخی منابع 
خبری هم مدعی شــده اند که هدف زیدان از جدایی از رئال، 
پیوستن به تیمی دیگر نیســت و او حداقل یکسال استراحت 
خواهد کرد. به این ترتیب رفتــن او به تورین برای هدایت تیم 
یوونتوس در فصل آینده هم منتفی به نظر می رسد. در این میان 
امانشریه مارکا مدعی شــده که با وجود مربیان کارکشته ای 

مانند یواخیم لو و ماسیمیلیانو آلگری و حتی 
کارلو آنچلوتی در فهرســت گزینه های 
رئال مادرید برای جانشینی زیدان، این 
رائول گونزالس است که بیشتر از همه 
شــانس هدایت این تیم را دارد. نشریه 
مادریدی نوشته است که عملکرد رائول 

آنقدر خوب بوده که بتواند اعتماد 
فلورنتینو پرس را برای سپردن 
ســکان هدایت تیــم اصلی 
باشــگاه به او جلب کند اما نه 
فقط پرس بلکه دو تیم آلمانی 
شالکه )تیمی که پس از ترک 
رئال مادرید بــرای آن بازی 
کرد( و اینتراخت فرانکفورت 

هم خواهان اســتخدام رائول 
هستند.

بینالملل

احمدجمشیدیان
کارشناس  فوتبال 

سعید آذری مدیرعامل فولادخوزستان در خصوص انتقاداتی 
که به عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال می شود، گفت:  من 
به عزیزی خادم رأی ندادم، اما او منتخب مجمع است و ما اعضای 
خانواده فوتبال نباید پدر خانواده را بی عزت کنیم. در این شرایط 
نباید انتظار داشته باشیم همسایه ها هم عزت ما را نگه دارند. اگر 
کسی انتقاد سازنده ای دارد و به دنبال اصلاح امور است، به دفتر 
عزیزی خادم برود و آن را محترمانه بگوید. همه اعضای خانواده 
فوتبال هم باید تحت هر شرایطی به رأی مجمع احترام بگذاریم 
و شاید این انتخاب میل باطنی ما نبوده است، اما باید یاد بگیریم 

عزیزی خادم با رأی اکثریت آرا نفر اول فوتبال مملکت است. 
الان زمان این صحبت ها نیست و زمان همگرایی است. بچه ها 
به کمین گاه شیر می روند و وضعیت مهم و چالش برانگیزی در 
پیش داریم. وی در مورد انتقاداتی که علی کریمی به عملکرد 
فدراسیون می کند، اظهارداشت: من از کسی اسم نمی آورم. 
»علی« دوست من است و قهرمان ملی مملکت بوده. روشی 
که او در پیش گرفته، به خودش مربوط است. خودم در این 
زمینه معتقدم اگر با عزیزی خادم و عزیزی خادم ها صحبتی 
داریم، به دفتر او برویم و بگوییم در این بخش اشتباه می کنی. 

وی خاطرنشان کرد: در این شرایط برای بچه هایی که چکیده 
فوتبال کشور هستند، باید صعود به جام جهانی را در اولویت قرار 
دهیم. انتقادات سرجای خودش باقی است. با این حال معتقدم 
عزیزی خادم نباید بار همه اتفاقاتی را که رخ می دهد، به تنهایی 
به دوش بکشد. آذری در پایان در خصوص پستی که خطاب به 
وزیر ارتباطات زده است، بیان کرد:  من انتقاد تندی نداشتم و به 
شیوه خودش و با زبان طنز کُری خواندم. ما آذری ها زبان طنز 
را بلدیم. خیلی خوب است که اعضای دولت اینقدر برای فوتبال 
اهمیت قائل هستند، اما ممکن است از آن سوی بام بیفتیم. 
اینکه یک وزیر طرفدار یک تیم خاص است، حساسیت خودش 
را دارد، اما جای خوشحالی دارد. کاش کل کابینه روحانی چنین 
شرایطی داشته باشد. من از شهامت آذری جهرمی خوشم 

می آید که عقیده خود را می گوید.

سعید آذری: 
از شهامت »آذری جهرمی«  خوشم می آید نکنند

آرمان ملی: یکی از پرطرفدارترین تیم های 
لیگ برتری حالا با حاشیه جدیدی مواجه شده 
است. تراکتور که احسان حاج صفی کاپیتان 
تیم ملی را از دست داد، حالا در آستانه جدایی 
»مسعود شجاعی« و »اشکان دژاگه« دیگر 
کاپیتان های سابق تیم ملی قرار گرفته آن هم 
به دلیل اختلافی که با »خطیبی«؛ سرمربی 

پیدا کرده اند. 
  اختلاف اولیه 

تراکتــور برای مــدتی طولانی سه کایپتان 
تیم ملی یعنی »حاج صفی«، »شجاعی« و 
»دژاگه« را به طور همزمان در اختیار داشت. 
»شجاعی« و »دژاگه« مدت هاست از تراکتور 
طلب دارند و این موضوع حتی به قبل از شروع 
فصل جاری رقابت ها بر می گردد، آن زمان 
که احسان حاج صفی، به عنوان ضلع سوم در 
تراکتور حضور داشت و این سه بازیکن در 
اقدامی هماهنگ در تمرینات پیش فصل حاضر 
نمی شدند و خواستار تسویه مطالبات خود 
از فصل گذشته و دریافت پیش قرارداد فصل 
جدید خود طبق قراردادشان شدند. اگرچه 
باشگاه تراکتور نتوانست این خواسته آنها را 
برآورده کند ولی قول و قرارهایی گذاشته شد 
و از آنها خواسته شد در تمرینات حاضر شوند 
و این موضوع ادامه پیدا کرد تا تعطیلات نیم 
فصل و پنجره زمستانی. در این شرایط این 
سه بازیکن که دیگر امیدی به مذاکره با باشگاه 
برای وصول مطالباتشان نداشتند سازجدایی 
کوک کردند و حاج صفی که در این امر جدی تر 
از بقیه بود و پیشنهاد خوبی هم از سپاهان 
داشت. پس از جدایی احسان حاج صفی از 
تیم تراکتور، گفته می شد »مسعود شجاعی« 
و »اشکان دژاگه« دو کاپیتان دیگر این تیم 
نیز در آستانه جدایی از جمع سرخپوشان 
تبریزی قرار دارند. »تسنیم« ۲۴ اسفند سال 
۹۹ نوشت: »مدیران باشگاه تراکتور که به شدت 
با مشکلات مالی دست وپنجه نرم می کنند، 
برای کاهش هزینه های این تیم و پس از 
مشورت با محمدرضا زنوزی، در حال مذاکره 
با »شجاعی« و »دژاگه« هستند تا با توافق 
دوطرفه، قرارداد این دو بازیکن فسخ شود. در 
همین راستا نیز جلساتی بین مدیران تراکتور و 

»شجاعی« و »دژاگه« در حال برگزاری است و 
باید دید در نهایت نتیجه مذاکره طرفین به کجا 
خواهد انجامید.« یک روز بعد »ایلنا«  به نقل از 
سایت باشگاه تراکتور خبر از توافق »دژاگه« 
و »شجاعی« برای ماندن داد. این دو بازیکن 
نشستی با رسول خطیبی داشتند و در نهایت 
اعلام کردند قصد جدایی از جمع سرخپوشان 

را ندارند.
  نظر مخالف خطیبی 

سبـک و سیاق مربیگری رسول خطیبی به 
اینگونه است که بیشتر دوست دارد با نفراتی 
که اعتماد زیادی میان شان حاکم است کار 
کند. خطیبی به این منظور بازیکنانی که ارتباط 
خوبی با آنها داشت از جمله نریمان جهان، 
پیمان بابایی، ابوالفضل رزاق پور را به خدمت 
گرفت تا جو تیم را در دست بگیرد و به طور 
واضح ارتباط خوبی با برخی از نفرات تیم 
به خصوص »شجاعی« و »دژاگه« نداشت و در 
چینش ترکیب تیم هم در دیدارهای لیگ برتر 
و لیگ قهرمانان آسیا به طور مشخص نشان داد 
اعتقاد چندانی به این دو بازیکن ندارد و آنها 
بیشتر نیمکت نشین بودند. اگرچه خطیبی 
بالارفتن سن و عدم تحرک کافی در زمین را 
دلیل نیمکت نشینی »دژاگه« و »شجاعی« در 

تیم عنوان کرده؛ ولی به نظر می رسد ماجرای 
اصلی همان یکدست بودن تیم تحت نظرش بود. 
خطیبی در تجربه قبلی حضورش در تراکتور 
هم نفراتی مثل مهدی کیانی و محمد ابراهیمی 
را که از نفرات قدیمی و ذی نفوذ تیم بودند 
کنار گذاشته بود و بازیکنان مورداعتماد و 
اعتقاد خودش را به تیم آورده بود.  »شجاعی« 
و »دژاگه« که موقعیت خود را در تیم در خطر 
می دیدند و از طرفی بابت عدم دریافت مطالبات 
خود شاکی بودند با تیم به تبریز برنگشته و در 
تمرینات حاضر نشدند. باشگاه ابتدا غیبت آنها 
را به بهانه مرخصی توجیه کرد ولی وقتی این 
موضوع ادامه دار شد مجبور شدند واکنش نشان 
دهند. ظاهرا »شجاعی« و »دژاگه« در صحبت با 
زنوزی سعی داشتند او را برای برکناری خطیبی 
تحت فشار قرار دهند ولی مصاحبه چندروز 
گذشته آذرنیا که در آن حمایت قاطع از خطیبی 
و تذکر و تهدید جدی به »شجاعی« و »دژاگه« 
عنوان شد و مشخصا موضع رسمی باشگاه 
بود که نشان داد مالک تراکتور در این دعوا 
طرف سرمربی تیمش را گرفته است. آذرنیا در 
مورد آخرین وضعیت مسعود شجاعی و اشکان 
دژاگه، گفت: این دو بازیکن با ما تا پایان فصل 
قرارداد دارند و باشگاه به صورت عام از کلیه 

طرفین قرارداد با خود درخواست دارد که ضمن 
احترام به تصمیمات هیات مدیره و کادرفنی، 
رفتارهای خود را با مقررات و مفاد قرارداد 
فی مابین تطبیق دهند. در همین راستا باشگاه 
با »شجاعی« و »دژاگه« برای اخذ هماهنگی 
بیشتر آنها با تصمیمات قانونی هیات مدیره و 

کادرفنی در حال مذاکره و تفاهم است.
  اختلاف بین بازیکنان 

ساعاتی پس از این مصاحبه بود که استوری 
هماهنگ ۱۳ بازیکن تراکتور در فضای مجازی 
پخش شد و آنها اعلام کردند ماه هاست یک ریال 
دریافتی از باشگاه نداشتند. اگرچه مشکلات 
مالی در تراکتور به دیروز و امروز بر نمی گردد 
ولی این اقدام هماهنگ آنهم سا عاتی پس از 
مصاحبه آذرنیا در نوع خود جالب توجه بود. 
شنیده ها حاکی از آن است که این ۱۳ بازیکن 
در اقدام خود به نوعی در دعوای باشگاه با 
»شجاعی« و »دژاگه«، طرف کاپیتان ها را 
گرفتند و به نوعی این اقدام ضرب شصتی 
بود که »شجاعی« و »دژاگه« در واکنش به 
موضع باشگاه داشتند. از سوی دیگر تعدادی از 
بازیکنان هم در این اقدام همراه سایرین نبودند 
و حالا دودستگی در تراکتور موضوع جدیدی 

است که مسئولان باشگاه با آن روبه رو هستند.
  نظر بازیکنان 

مسعود شجاعی در فایل صوتی منتشر شده 
در فضای مجازی گفت: »خط قرمز ما احترام بود 
که از آن رد شدند. شرایط قابل تحمل نیست. 
ماندن من  و اشکان دژاگه در تیم تراکتور جایز 
نیست، چون خصوصیات اخلاقی اشکان را 
می شناسم.« حمیدرضا عبداللهی مربی تیم 
تراکتور در نشست خبری پیش از دیدار مقابل 
صنعت نفت آبادان، ضمن تبریک فرارسیدن 
در  مس سونگون  تیم  قهرمانی  و  عیدفطر 
لیگ برتر فوتسال، درباره وضعیت مسعود 
شجاعی و اشکان دژاگه، اظهارکرد: نه باشگاه، 
نه کادرفنی تصمیمی  و  آقای خطیبی  نه 
برای برکناری این دو بازیکن نگرفته اند. او در 
خصوص فایل صوتی منتشر شده از مسعود 
شجاعی در فضای مجازی عنوان کرد: خودشان 
با صحبت هایی که در این چند روز کرده اند، 

دوست ندارند بمانند.

یحیی گل محمدی درباره وضعیت پرسپولیس پس از دیدار 
برابر استقلال و حواشی این دیدار به صحبت پرداخت و گفت که 
هواداری یک مسئول از یک باشگاه ایرادی ندارد چراکه به طور 

مثال محمود احمدی نژاد هم طرفدار استقلال بود.  
  درباره شرایــط پرسپولیس بعداز دربی صحبت 
کنید. بعــد از برد دربی شرایط تیم تان را چطور ارزیابی 

می کنید؟
 دربی یک بازی در لیگ بود و سه امتیاز بیشتر نداشت. 
خوشحالیم سه امتیاز را گرفتیم و خیلی برای مان مهم 
بود چون می توانیم در کورس قهرمانی باقی بمانیم. 
الان رقابت جدی با سپاهان داریم البته تیم های دیگر 
هم هستند؛ باید ببینیم وضعیت چطور است اما 
بازی مهمی را بردیم و این برد را به هواداران تبریک 
می گویم. الان دیگر تمرکز ما روی تمرین و بازی های 
آینده است. الان هم باید خودمان برای بازی در 

جام حذفی برابر شاهین بندر عامری آماده کنیم.
 در اواخر دیدار پرسپولیس برابر استقلال 

اتفاقاتی رخ داد که بازی را به حاشیه برد. چه 
دلیلی باعث بروز درگیری ها بود؟

 ما هیچ وقت این مسائل را تایید نمی کنیم و هیچ وقت 
هم شروع کننده این ماجراها نبودیم. بازیکنان ما دنبال این 

حاشیه ها نیستند و همیشه سعی کردیم اخلاق و مسائل فنی را 
درون زمین نشان بدهیم. اتفاقات پایان بازی اتفاقات خوبی نبود 
و نباید اتفاق می افتاد، اما 
باید مدیریت روانی و روحی 
خوبی داشته باشیم تا شاهد 

چنین اتفاقاتی نباشیم.
  تــوئـیت محمــدجواد 
آذری جهرمی و در ادامــه واکنش 
فرهاد مجیدی که باعث  انتشار بیانیه 
از سوی هر دو باشگاه شد. نظر شما درباره 

این موضوع چیست؟
خود  هواداری  دارد  حق  مسئولی  هر   
آقای  اعلام کند. مگر  تیمی  به  را نسبت 
احمدی نژاد استقلالی بود و یا نوه ونتیجه 
حضرت امام خمینی)ره( هوادار استقلال 
بودند، ما حرفی زدیم؟ ما هیچ وقت نسبت 
به  استقلالی بودن مسئولان حرفی نزدیم.  
باشگاه استقلال هم باید چنین رفتاری 
کند. آقای آذری جهرمی هوادار دو آتیشه 
پرسپولیس است و اینکه بخواهند این 
همه فشار به او بیاورند درست  نیست. آنها 

ذهن ها را به سمت آقای جهرمی منحرف می کنند تا واقعیت ها 
را پوشش بدهند.

  برخی معتقداند رویه ای ایجاد شده مبنی بر اینکه 
اگر باشگاهی قبل از بازی درباره داوری بیانیه بدهد 
و یا مربی در کنار زمین به داوری اعتراض کند، روند 
قضاوت ها به سود تیمش می شود. شما این موضوع را 

قبول دارید؟
بحث بیانیه های قبل از مسابقات یک بحث غیرحرفه ای 
است. اینکه با بیانیه می خواهیم داور را تحت فشار قرار بدهیم، 
گاهی جواب می دهد و همه روی این موضوع کار می کنند. قبل 
از دربی هم از سوی باشگاه رقیب بیانیه ای صادر شد که این کار 
واقعا غیرحرفه ای بود. ما آرام ترین نیمکت لیگ برتر را داریم اما 
گاهی  از این آرام بودن سوءاستفاده می شود. وقتی نیمکت تیم 
حریف با فریاد می خواهد نظر داوری را برگرداند و با فریاد نظر 
داوری برمی گردد، ما هم می گوییم پس فریاد بزنیم تا بتوانیم 
از حق مان دفاع کنیم. البته منظور من بازی دربی نیست؛ کلی 
صحبت می کنم. این واقعا شکل خوبی ندارد و به ویژه حالا که 
استادیوم ها خلوت است و صداها می پیچد و همه می شنوند و 
این شکل بدی دارد. باید از خودمان شروع کنیم و از این جهت 
همیشه از نیمکت تیم خودم خواستم آرام باشند و از سایر 
نیمکت ها هم خواهش می کنم نسبت به این موضوع حساسیت 
بیشتری داشته باشند و اجازه بدهند داوران تمرکز داشته 
باشند. این یک واقعیت است و به یک قانون تبدیل  شده که اگر 
مربی ای کمتر صحبت کند، حق تیمش را می خورند. متاسفانه 

داوران ما هم تحت تاثیر فریاد هستند.

یحیی گل محمدی: 

»احمدی نژاد« استقلالی بود، ما حرفی زدیم؟

»خطیبی« برنده دوئل با کاپیتان ها 

پایان حضور »شجاعی«و »دژاگه«در تراکتور؟!


